
 
Almelo, 13 juni 2016 

 

Onderwerp: Schriftelijke vragen over de verkeersveiligheid van de fietssnelweg F35. 

 

Aan het college van burgemeester en wethouder van de gemeente Almelo 

 

Geachte college, 

 

Sinds enige tijd is er een nieuwe verkeerssituatie op De Grenzen ter hoogte van de Henri Dunantstraat en ter 

hoogte van Haven Noordzijde/Stationsstraat (zie onderstaande afbeelding). Er is door verschillende mensen 

aangegeven dat het op die twee punten zeer gevaarlijk is en er zijn een aantal verkeersongevallen geweest 

waarbij fietsers en scooters zijn aangereden door automobilisten. 

 

 
De PvdA fractie maakt zich zorgen over de verkeersveiligheid op deze twee punten en heeft de volgende 

vragen: 

 

1. Bent u op de hoogte van de problemen m.b.t. de verkeersveiligheid op bovengenoemde punten? 

2. Hebt u de exacte cijfers van het aantal ongevallen op bovengenoemde punten? 

3. Wat gaat het college doen om z.s.m. de verkeersveiligheid te verbeteren op bovengenoemde punten? 

 

De fractie van de PvdA kijkt met belangstelling uit naar uw antwoord, 

 

Met vriendelijke groet, Jaap Stapel (j.stapel@raad.almelo.nl)  


